
Martí Vallès – alcaldable d’ERC a Cassà de la Selva 
 
Va néixer a Barcelona fa 64 anys, però en fa 26 que  viu 
a Cassà de la Selva. És el cap del servei de nefrol ogia de l'hospital Josep Trueta i aquest 
any es jubila de metge. Simpatitzant d'ERC, s'ha de cidit a fer el pas i encapçalar 
la candidatura republicana. 
 
“ERC té prou força per atraure votants de les esque rres” 
 
Sosté que la cursa electoral serà entre CiU i ERC i  que la llista que guanyi ho farà per 
majoria 
 
Vol apropar l'Ajuntament als veïns 
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Martí Vallés, alcaldable d'ERC a Cassà de la Selva. 
 
És el primer cop que es presenta com a alcaldable d'ERC a Cassà de la Selva. Va com a 
independent en una llista que incorpora cares noves de gent jove, vinculada al teixit associatiu.  
 
Com és que aquest cop s'ha decidit a presentar-se c om a cap de llista de la formació 
republicana? 
En els dos darrers mandats vaig formar part de la candidatura d'ERC, sempre com a 
independent. Però aquest any em jubilo de metge i, com que estic en plena forma física i 
mental, he decidit posar-me al capdavant d'un altre projecte, en aquest cas de caràcter polític. 
Sempre m'ha agradat liderar projectes. 
 
Com valora la tasca que ha dut a terme l'equip de g overn del consistori en aquest darrer 
mandat? 
Prefereixo que els veïns de Cassà diguin la seva en les urnes. Em limitaré a dir que crec que hi 
ha aspectes en la gestió que es poden millorar. La proximitat amb la ciutadania, la 
comunicació, la transparència, la participació i sobretot la promoció econòmica del poble són 
algunes de les qüestions que considero que es poden millorar. 
 



I entrant en un terreny més concret, per exemple, l es inversions? 
Estem en un moment molt difícil i les grans inversions en infraestructures i equipaments ja es 
van fer al seu moment i de fet encara les estem pagant. El que cal ara és treballar en un altre 
sentit, tenint cura de les persones i de les entitats. Hem de ser molt més propers als ciutadans. 
 
Com es presenta la cursa electoral? 
En aquests moments només hi ha dues llistes, la nostra i la de CiU. I ara mateix veig complicat 
que se'n presenti cap més. De manera que tot fa pensar que la candidatura que guanyi les 
eleccions ho farà per majoria absoluta. Confio que els dos grups puguem arribar a acords per a 
qüestions concretes. En l'àmbit de les aliances no em plantejo, ara mateix, res més. 
 
Per què creu que només s'han presentat dues candida tures? 
Les forces d'esquerres passen per un moment difícil i els nous moviments que han sorgit 
encara no tenen prou força per presentar una llista. 
 
I quin paper juga ERC en aquest escenari? 
El projecte d'ERC és prou potent perquè resulti atractiu per a votants que tradicionalment 
optaven per les forces tradicionalment d'esquerres i potser ens faran costat. Un exemple és el 
d'Eduard Cienfuegos, que sempre havia anat amb el PSC i que en aquesta ocasió forma part 
de la llista republicana. 
 
Què destacaria de la seva candidatura? 
Està formada per gent jove, amb empenta i amb ganes de donar l'impuls que necessita 
l'Ajuntament i Cassà de la Selva. 
 
 
 
 
 
 
Publicat a: El Punt Avui. Comarques Gironines 22-03-2015 Pàgina 58 
 
Font del document: http://www.elpuntavui.cat/noticia/article/3-politica/17-politica/834753-lerc-te-
prou-forca-per-atraure-votants-de-les-esquerresr.html  


